
Styrelsemöte SFLPA 

Närvarande: Denise Bäckström (DB), Robert Larsson (RL), Sven Grauman (SG), Cechael Sparrfelt (CS), 

Rebecka Rubensson Wahlin (RRW) och Jacob Broms (JB). 

§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Till justerare valdes SG och CS. 

§ 3 SFAI veckan: RRW har bokat lokal via kongressarrangörer för ett medlemsmöte. 

Årsmöte som utlyses korrekt kan hållas på SFAIveckan. Detta har förekommit pre-Covid. Det är bara 

under Covid det varit digitalt. Ambitionen är att hålla ett hybridmöte för att möjliggöra fler deltagare. 

Tema på mötet kommer att vara ”Resuscitering med blodprodukter” för att erbjuda lite nyttig info 

för medlemmar som kommer på mötet. 

SFAI veckan punkt 1 ”Luftvägshantering utanför OP&IVA”, Jacob B och ST-läk ANE Huddinge 

föreläser. Moderator Pia-Maria & Denise 

SFAI veckan punkt 2 ”Bortom A-HLR-algoritmen” (Denise + ngn till föreläser) RRW modererar. 

Hur finansieras deltagande för medverkan, förslag från styrelsen är att åberopa programpunkt och 

styrelsemedverkan.  

§ 5 Strategi för forskning inom SFLPA. Diskussion. Förslag på innehåll på hemsidan: ”Årshjul” med 
intressanta konferenser och möten. Kurser inom området. Länkar till föreläsningar inom området, 
tex ”Big Sick” Länkar till ”position papers”, förslag till behov av vidare forskning inom området. 
Kontaktinfo vilka forskargrupper som bedriver forskning inom området.Information till ST-läkare 
specifikt? Kan inkluderas inom information för hela gruppen. 

SG ansv för att påbörja sammanställningen av lista över kurser. 

RRW och RL ansv för att uppdatera information kring forskningsområdet.  

§ 6 Sociala medier och kommunikationsstrategi. Information från CS Påbörjat uppdatering av 
hemsida. Kontaktuppgifter till regionernas MLAer. Infoga mail till sekreterare för kommunikation från 
medlemmar.  CS sammanställer punkter som styrelsemedlemmar ska fylla i för att uppdatera 
intressant information om medlemmar  Twitter, uppmaning till styrelsemedlemmar att lägga ut 
intressanta länkar till nyheter inom CrEM.  Ex, uppmuntra bild iom Kvinnodagen och lyfta fram 
kvinnor som jobbar prehospitalt.  

CS har mailat ut utkast till kommunikationsstrategi, en påbörjan till hur kommunikationen ska 
utformas från delföreningen framöver för att kvalitetssäkra över tid. Styrelsemedlemmarna skall gå 
in och återkoppla med synpunkter.  

CS ska ha en återkommande punkt på varje styrelsemöte rörande kommunikation. 

Eventuellt att ta in ytterligare en ST-läkare from nästa årsmöte som kan dela uppdraget att samla in 

information och utforma kommunikation utåt.  

 

§ 7 ST-läk pris för vetenskapligt arbete inom CrEM. 



Riktlinjer och kriterier för priset behöver bestämmas alla funderar till nästa möte. 

SFLPAs styrelsen fattar beslut om pristagare. 

Tas fram bland de inskickade abstracts till SFAIveckan. Kan utgöra förbättringsarbeten men detta har 

inte kommunicerats ut ännu varför detta får skjutas på framtiden.  

”Creme de la CrEM”, förslag på namn till priset.  

RL pratar med Karin på sin klinik som sitter med i SFAIveckans org och som har tillgång till abstracten, 

återkommer med detta.  

SG ska fixa ett pris? S-Cut? Raptor-sax 

§ 9 Övriga frågor 

Medlemskap för folk som inte är anestesiläkare, de kan gå in på hemsidan och registrera sig som 
associerade medlemmar. Instruktioner läggs ut på hemsidan. ”Hur du blir medlem”.  

§ 10 Nästa möte; Måndag 4/4 kl. 21:00.  

§ 11 Mötets avslutande 

 

 


